
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 22. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 112

På baggrund af Beskæftigelsesministeriets nyhed af 10. november 2018 "30.100 færre i

kontanthjælpssystemet på lidt over to år", bedes ministeren, så vidt muligt, oplyse følgen-

de:

– Hvor stor en andel af de borgere, der ikke længere er på kontanthjælp, er kommet i

ordinær beskæftigelse, herunder fuldtidsbeskæftigelse?.

– Hvorledes fordeler de 126.400 fuldtidspersoner i kategorien "Kontanthjælpsmodtagere

mv." sig på de 3 undergrupper: kontanthjælpsmodtagere, integrationsydelsesmodta-

gere og uddannelseshjælpsmodtagere?

– Hvor stor en andel af fuldtidspersonerne i undergruppen "kontanthjælpsmodtagere" af

gruppen på de i alt 126.400 "kontanthjælpsmodtagere mv," er omfattet af kontant-

hjælpsloftet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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